
رسول الله صلى الله عليه وسلم هيچ چيزی را بدشگون و شوم
نمی دانست (و هيچگاه فال بد نمی زد).

از برُيده رضی الله عنه روایت است که می گويد: رسول الله صلى الله عليه وسلم هيچ چيزی را بدشگون و
شوم نمی دانست (و هيچگاه فال بد نمی زد).

[صحیح است] [به روایت ابوداوود]

رسول الله صلى الله عليه وسلم مطلقا فال بد نمی زد؛ به این معنا که هیچگاه چیزی مانع او از عملی نمی شد که
قصدش را داشت؛ بر خلاف اهل جاهلیت؛ و اسلام از بدشگونی و فال بد زدن و قرعه انداختن با تیرها نهی نمود و به

جای آنها استخاره را مشروعیت بخشید.

https://sunnah.global/hadeeth/fa/show/8928
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